## 安達臣道石礦場用地發展 - 土地平整及基礎建設工程

**Development of Anderson Road Quarry Site – Site Formation and Infrastructure Works** 合約編號 Contract No.: NE/2016/01

公眾人士請注意,安愉道;安健道;安禧街; 安愉徑之行人路與單車徑及行人連繫設施 系統甲和乙將由 2025 年 3 月 7 日 上午 10 時 起啟用。

此外,為配合房屋發展,部分路段的行人 路及單車徑將會被相關發展工地臨時封閉 有關地點將設置適當交通標誌,以指導行 人及騎單車人士。

Members of the public are advised that footpath and cycle track of On Yu Road, On Kin Road, On Hei Street, On Yu Path, and Pedestrian Connectivity Facilities System A and System B will be opened with effect from 10:00 a.m. on 7 March 2025.

Besides, in order to facilitate the construction works at the housing development sites, some sections of the footpath and cycle tracks will be temporarily closed by the relevant development sites. Appropriate traffic signs will be erected on site to guide pedestrians and cyclists.

## 道路及行人連繫設施啟用安排

**Arrangement of Opening of Road and Pedestrian Connectivity Facilities** 



如對本工程有任何查詢,歡迎聯絡:

For enquiry, please contact:



24 小時工程熱線 24-hour Project Hotline / WhatsApp 🔇



9669 7120



電郵 Email: spro@arqaecom.com





